
 ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 553 

 

На 25 юни се проведе заседание на Централната избирателна 

комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева,  

   Димитър Димитров, Цветозар Томов, Севинч  

   Солакова, Гергана Стоянова, Силвия Стойчева, 

   Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Георги  

   Баханов 

2. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

  Докладва: Цветанка Георгиева 

3. Медийни пакети. 

  Докладва: Димитър Димитров 

4. Искане за изплащане възнаграждение на ОИК. 

  Докладва: Димитър Димитров 

5. Проекти на решения относно промени в състав на ОИК. 

  Докладват: Силвия Стойчева и Любомир Георгиев 

6. Проект на решение относно предложение до президента на 

републиката за насрочване на частичен избор. 

  Докладва: Цветозар Томов  

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Георги Баханов, Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, 
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Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева. 

ОТСЪСТВА: Йорданка Ганчева. 

 

Заседанието бе открито в 10,35 ч. от зам.-председателя на 

Централната избирателна комисия – госпожа Росица Матева, и 

председателствано от госпожа Камелия Нейкова – председател на 

Централната избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Добър ден, 

колеги! 

В залата сме 9 членове на Централната избирателна комисия 

– имаме необходимия кворум да започнем заседанието. 

Госпожа Нейкова е на дело и ще се присъедини всеки момент 

към нас заедно с колегата Елка Стоянова, която беше свидетел. 

От днешното заседание поради ползване на отпуск отсъства 

колегата Ганчева. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Доклади по административни преписки с докладчици 

колегите Войнов, аз, Димитров, Томов, Солакова, Стоянова, 

Стойчева, Ципов и Георгиев. 

2. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчик колегата 

Георгиева. 

3. Медийни пакети с докладчик колегата Димитров. 

4. Искане за изплащане възнаграждения на ОИК с докладчик 

колегата Димитров. 

Някакви предложения по дневния ред? 

Заповядайте, колега Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Моля да включим нова точка в 

дневния ред: Проект на решение относно промени в състава на ОИК. 
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ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Това да бъде 

пета точка: Проект на решение относно промени в състави на ОИК. 

Колега Георгиев, включвам Ви в тази точка. 

Колеги, моля, режим на гласуване на дневния ред. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

 

Колеги, ще започнем с трета точка: 

ДОКЛАДИ ПО МЕДИЙНИ ПАКЕТИ. 

Заповядайте, колега Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря. Колеги, в обща папка 

„медийни пакети“ има две подпапки – едната е за Телевизия 

„Евроком“, втората е за БНТ. 

Започваме с Телевизия „Евроком“ – там са и най-много 

договорите, малко повече от 34. 

С вх. № ЦИК-НС-18-92/3 от 17.06.2024 г. е постъпило искане 

от медийния доставчик Телевизия „Евроком“ относно сключен 

договор с ПП ВЕЛИЧИЕ. 

Към искането са приложени приемо-предавателен протокол, 

сертификат, диск с мониторинг, фактура за извършена услуга на 

стойност 21 358,80 лв. с ДДС. Имаме и контролен лист. 

Предлагам да одобрим това плащане. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Следващият вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-

368/3 от 17.06.2024 г. – искането отново е от Телевизия „Евроком“. 
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Това ще го спестявам, тъй като всички такива искания ще докладвам 

по договор с ПП „Българско национално обединение“. 

Имаме приемо-предавателен протокол, сертификати, фактура 

за извършена услуга на стойност 20 277,00 лв. с ДДС. 

Имаме контролен лист и предлагам да одобрим това плащане. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев,  

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-409/3 от 

17.06.2024 г. е постъпило искане за изплащане на 39 995,20 лв. по 

договор между Телевизия „Евроком“ и ПП „Пряка демокрация“. 

Преписката е комплектувана с всички необходими 

документи, както и с контролен лист. 

Предлагам да одобрим това плащане. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Същият медиен доставчик ни е 

представил фактура по договор с вх. № ЦИК-18-383-2 с вх. № ЦИК-

ЕП/НС-18-383/3. Искането е за изплащане на 11 040,00 лв. от 

договора с коалиция от партии ЛЕВИЦАТА! 

Представени са всички документи, имаме и контролен лист. 

Предлагам да одобрим това плащане. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Моля, режим на 

гласуване. 
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-399/3 

същият доставчик ни е представил фактура на стойност 16 422,00 лв. 

по договор с ПП „НИЕ ИДВАМЕ“. 

Представени са всички документи, включително 

документиращи участието на вносител. 

Имаме контролен лист, приемо-предавателен протокол, 

сертификати. 

Моля да одобрим изплащането на сумата от 16 422,00 лв. по 

този договор. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-505/3 е 

постъпило поредното искане от Телевизия „Евроком“ за изплащане 

на 14 076,00 лв. с ДДС по договор, сключен между доставчика и ПП 

„Народна партия Истината и само истината“.  

Имаме протокол, диск за мониторинг, сертификати, фактура, 

контролен лист. 

Предлагам да одобрим изплащането на сумата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 
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Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-502/3 от 

18.06.2024 г. е постъпило още едно искане от същия доставчик за 

изплащане на медийна услуга на стойност 39 895,80 лв. по договор 

между доставчика и ПП ЗА ВЕЛИКА БЪЛГАРИЯ. 

Комплектувана е преписката с необходимите документи. 

Имаме контролен лист, сертификати, диск, приемо-предавателен 

протокол. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-468/3 е 

постъпило искане за изплащане на фактура на стойност 18 768,00 лв. 

за сключен договор между Телевизия „Евроком“ и КП 

„ГРАЖДАНСКИ БЛОК“. 

Налични са необходимите документи, включително 

контролен лист, приемо-предавателен протокол, мониторинг, 

сертификат и оригинална фактура. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 
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Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-527/14.06.-

2024 г. е постъпило искане от Телевизия „Евроком“ за заплащане на 

услуга по договор с ПП „Български гласъ“.  

Стойността на фактурата е 18 768,00 лв. с ДДС. Придружена 

е от приемо-предавателен протокол, диск мониторинг, сертификат, 

както и оригинална фактура и контролен лист. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-506/3 е 

постъпило искане за изплащане на медийна услуга на стойност 

21 204,00 лв. по договор между медийния доставчик и ПП 

„ЕДИНЕНИЕ“. 

Представени са приемо-предавателен протокол, сертификат, 

диск мониторинг, оригинална фактура на стойността, както и 

контролен лист. 

Предлагам да одобрим изплащането на фактурата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 



8 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № НС-18-123/3 е постъпило 

искане за изплащане на фактура на стойност 2 520,00 лв. с ДДС по 

договор между Телевизия „Евроком“ и коалиция ЛЕВИЦАТА! 

Налични са контролен лист и всички останали документи, 

които включват приемо-предавателен протокол, диск, мониторинг, 

сертификати и оригинална фактура. 

Предлагам да гласуваме изплащането на тази фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-НС-18-124/3 от 

14.06.2024 г. е постъпило искане и фактура от Телевизия „Евроком“ 

за сключен договор между доставчика и коалиция „Ние 

гражданите“. 

Стойността, отразена във фактурата, е 11 040,00 лв. Има 

придружаващи документи, включително контролен лист, приемо-

предавателен протокол, диск. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, с вх. № ЦИК-НС-18-144/4 

от 17.06.2024 г. е постъпило искане от медийния доставчик за 
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изплащане на медийна услуга на стойност 39 991,20 лв. по договор с 

ПП „Български национален съюз „Нова демокрация“. 

Към представената фактура са прибавени всички документи, 

включително контролен лист. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, с вх. № ЦИК-НС-18-134/3 

от 18.06.2024 г. е постъпило искане от медийния доставчик 

Телевизия „Евроком“ за изплащане на услуга на стойност 

9 624,00 лв. по договор между доставчика и ПП Българско 

национално обединение. 

Има оригинална фактура, съпътстващите документи, 

удостоверяващи изпълнението на договора. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, с вх. № ЦИК-НС-18-153/3 е 

постъпило искане за изплащане на медийна услуга на стойност 

8 976,00 лв. за договор, сключен между медийния доставчик 

Телевизия „Евроком“ и КП „Солидарна България“. 
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Представени са необходимите документи – приемо-

предавателен протокол, диск с мониторинг, сертификати, както и 

оригинална фактура, за която имаме контролен лист. 

Предлагам да одобрим изплащането на представената 

фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-НС-18-162/3 от 

18.06.2024 г. е постъпило искане от медийния доставчик Телевизия 

„Евроком“ за изплащане на фактура на стойност 2 760,00 лв. по 

договор, сключен с коалиция СИНЯ БЪЛГАРИЯ. 

Имаме приемо-предавателен протокол, диск с мониторинг, 

сертификат, оригинална фактора и контролен лист. 

Предлагам да одобрим изплащането на представената 

фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-НС-18-173/3 от 

14.06.2024 г. е постъпило искане от медийния доставчик Телевизия 

„Евроком“ за изплащане на фактура на стойност 16 422,00 лв. по 

договор, сключен с ПП „НИЕ ИДВАМЕ“. 
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Искането е придружено с необходимите документи, 

удостоверяващи изпълнението на договора, както и оригинална 

фактура, придружена с контролен лист. 

Предлагам да одобрим изплащането на представената 

фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

 

Колеги, продължаваме с точка първа: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, във връзка с постъпили 

сигнали в изборния ден, моля за последващо одобрение на писма до 

ОИК – Хасково, и ОИК – Панагюрище, с които им указахме как да 

се постъпи, в случай че машината отпечата  празна бюлетина, в 

която не е изписан вотът на избирателя. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, докладвам писмо от ОИК – 

Хасково, с вх. № МИ-11-449/23.06.2024 г. С него ни уведомяват, че 

машината за гласуване в секция № 263400035 е показала 
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неотстраним технически дефект, а именно повреда на дънната 

платка. 

Към писмото са приложени констативни протоколи 

(Приложение № 4 и Приложение № 5) към Методическите указания. 

Молят за указания в секцията да се премине към гласуване само с 

хартиени бюлетини. 

В тази връзка моля за последващо одобрение на писмо до 

ОИК – Хасково, с което им указваме да вземат решение за 

преминаване към гласуване само с хартиени бюлетини. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, свързан доклад – с писмо, вх. № 

МИ-11-452, ОИК – Хасково, ни изпращат тяхно Решение № 135-

МИ/нч за преминаване към гласуване само с хартиена бюлетина в 

секция № 263400035 – докладвам го за сведение. 

Постъпило е писмо от ОИК – Бойчиновци, с вх. № МИ-15-

354-34/23.06.2024 г. То е във връзка с организацията на машинното 

гласуване – също за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Матева, 

заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо от община 

Павликени с вх. № ЦИК-МИ-11-358/21.06.2024 г. С това писмо 

кметът на общината ни връща по компетентност искане за 

изплащане на присъдени суми в полза на          Г.        Т. и 

оригинален изпълнителен лист, издаден от Административен съд – 

Велико Търново, който е издаден въз основа на влязло в сила 

Решение № 271/25.01.2024 г. на Административен съд – Велико 

Търново, по адм. дело № 28, и е осъдена ОИК – Павликени, да 
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заплати сумата от 2010 лв., представляваща разноски за 

юрисконсулско възнаграждение. 

Колеги, тази преписка постъпи при нас, изпратена от ОИК, 

ние я изпратихме на кмета на община Павликени за изплащане на 

разноските. Сега обратно ни се връща от кмета на община 

Павликени с разсъжденията, че съгласно чл. 143, ал. 1 от 

Административнопроцесуалния кодекс, „когато административен 

съд отмени акт на ОИК, то разноските в производството следва да се 

възстановят от бюджета на орган, издал отменения акт“ – това е 

общинската избирателна комисия. Тъй като тя не разполага със 

самостоятелен бюджет, съгласно аргумент по чл. 46, ал. 2 от 

Изборния кодекс, счита, че ЦИК като първостепенен разпоредител с 

бюджет, следва да изплати тази сума. Има и допълнителни 

разсъждения. 

Колеги, в момента ви предлагам това писмо да остане за 

запознаване, тъй като по подобни въпроси изпратихме миналата 

седмица писмо до министъра на финансите с предложение, 

включително и за среща, на която да обсъдим въпроса как да бъдат 

разрешени въпросите, когато ОИК е осъдена, съответно, когато ЦИК 

е осъдена да заплати разноски по дела, по които общинска 

избирателна комисия е страна, така че очакваме становището на 

Министерството на финансите и тогава ще го върна отново за 

доклад съобразно становището на министъра на финансите. 

Докладвам ви писмо от Софийска градска прокуратура с вх. 

№ ЦИК-ЕП-08-208/24.06.2024 г., с което заместник-градски 

прокурор      Ю. моли, във връзка с прокурорска преписка № 

16269/2022 г., да бъдат предоставени надлежно удостоверени ведно 

с копие от нашите протоколи за „избора на госпожа          Е.             

Н.  Й. с посочено ЕГН във връзка с произведените избори за 

евродепутати 2024 г., както и нейното евентуално избиране за 

такава“. 

Колеги, предлагам ви да върнем отговор, с който да 

предоставим на Софийска градска прокуратура копие от издаденото 
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удостоверение на госпожа    Е.     Й., че е избрана за член на 

Европейския парламент от Република България, както и копие от 

решението, с което е обявена за избрана, и извлечение от протокола, 

с който е прието това решение от Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо, постъпило 

по електронната ни поща с вх. № ЦИК-ЕП/НС-20-509/20.06.2024 г. 

от СДВР, зам.-началник комисар Г.          С него във връзка с 

извършена проверка по преписка с посочен вх. № – прокурорска 

преписка № 27446/2024 г., по описа на Софийска районна 

прокуратура, ни се изисква да предоставим заверени копия на 

всички документи, съхранявани при нас във връзка с Решение № 

3241-ЕП/07.05.2024 г., издадено във връзка с регистрация на 

кандидатска листа на СИНЯ БЪЛГАРИЯ за членове на Европейски 

парламент от Република България, касаещо изборите за Европейски 

парламент, да предоставим установъчни данни, три имена, ЕГН, 

телефони за контакт на лицето, което е посочено като председател в 

горепосоченото решение – Камелия Нейкова, както и евентуално на 

други лица, които са взели участие в изготвянето на решението, и да 

предоставим информация за съответните длъжностни лица при ЦИК 

– запознати ли са с Решение № 5854 от 14 май по описа на Върховен 

административен съд. 

Колеги, това е преписката във връзка с регистрацията на 

лицето           Х.            А.             К. като кандидат за член на 

Европейския парламент, и да предоставим данни горецитираното 



15 

решение на ВАС получено ли е при нас – кога, по какъв начин и от 

кого е депозирано. 

Подготвен е отговор във връзка с тези изискани документи с 

проектен номер № 10692. 

Предлагам да изпратим най-напред копие от решението на 

Централната избирателна комисия относно проверката на 

кандидатите, които са предложени от партии, коалиции и 

инициативни комитети за кандидати за членове на Европейския 

парламент, копие от писмото, с което възлагаме на „Информационно 

обслужване“ АД да извършва проверка на кандидатите по Решение 

№ 3078, както и копие от всички останали документи, а именно 

заявлението за регистрация на кандидатската листа на СИНЯ 

БЪЛГАРИЯ, решенията на ЦИК, извлечения от протоколи, 

документите, представени от „Информационно обслужване“ АД и от 

ГД ГРАО във връзка с проверките, които се извършват, молбата за 

отмяна на влязло в сила решение на Върховен административен съд, 

както и копията от писмата и от върнатата преписка от Върховния 

административен съд с решението, което ние изпълнихме, и копие 

от писмата, с които беше прекратена процедурата по санкциониране 

на всеки член на Централната избирателна комисия за неизпълнение 

на съдебно решение. 

Предлагам в последната част от писмото да посочим 

изложение как се взимат решенията на Централната избирателна 

комисия, защо се подписват от председател и секретар и каква е 

изобщо процедурата по приемане на решенията на ЦИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 
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Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, в моя папка има няколко 

входящи номера, като повечето от тях са за сведение. 

С вх. № ЦИК-16-102-14/07.06.2024 г. сме получили списъка 

на всички уебсайтове на комисии, които провеждат европейски 

избори – докладвам за сведение. 

С вх. № ЦИК-ЕП/НС-09-11-52-1 сме получили отговор от 

СЕМ по повод на една жалба. Ние сме копирани. Ако искате, да ви 

припомня – в сутрешния блок на БТВ имаше някакъв скандал между 

водещата и господин К.          Той се беше жалвал, но в края на 

краищата СЕМ е установил, че това не е платена или безплатна 

форма на агитация, а е редакционно съдържание. За тези, които 

помнят, направих заглавието „Кой е лъжецът“ – за сведение 

докладвам. 

С вх. № ЦИК-ЕП-02-206 Европейската мрежа за 

сътрудничество в областта на изборите е поискала от нас да подадем 

някакви сведения за статистиката, свързана с изборите. В момента го 

докладвам за запознаване и когато подготвя някакъв отговор, ще ви 

го докладвам отново. Това са преписките ми в тази точка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Томов, 

заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги докладвам ви 

докладна записка от директора на дирекция „Администрация“ с вх. 

№ ЦИК-25-113/24.06.2024 г. относно предоставени отчети за 

извършени дейности по договора и допълнителното споразумение с 

АДВЕР ТЕХ ООД, които бяха Изпълнител на ангажименти по 

разяснителната кампания в изборите за Европейски парламент и 

Народно събрание. 

Приложени са материалите, свързани с изпълнението на 

договора. Подготвените материали на технически носител също са 

приложени. 

В тази връзка в докладната записка се предлага Централната 

избирателна комисия да одобри приемането на изпълнението на 
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дейностите по договора, както и след представяне на фактура от 

Изпълнителя за договорената цена, да се извърши плащането. 

Предлагам да вземем решение, с което да одобрим 

изпълнението на този договор. (Реплика.) 

Колеги, да формулирам още веднъж предложението си. 

Предлагам да одобрим отчета на Изпълнителя, да приемем, 

че договорът е изпълнен, като одобрим приемането на дейностите по 

договора, както и да вземем решение за извършване на плащане след 

представяне на фактура от Изпълнителя на договорената цена в 

размер на 49 700,00 лв. без ДДС или 59 640,00 лв. с ДДС. 

Също така да вземем решение за освобождаване на внесената 

от Изпълнителя гаранция в размер на 1491,00 лв. на основание 

чл. 18, ал. 6 от договора. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по предложението. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: С вх. № ЦИК-04-213/24.06.2024 г. е 

пристигнало писмо от ДАНС, с което приложено ни се изпращат 

непристигналите до този момент материали, свързани с дейността на 

ВКП, който при провеждане на изборите обслужваше 

комуникацията между секционните избирателни комисии извън 

страната и Централната избирателна комисия. Приложени са седем 

броя технически носителя, едно СД, съдържащо справка за 

движението на изборните документи и на 6 DVD са записани 

документите, обменени между секционните избирателни комисии и 

ЦИК по време на изборите и след приключването им. 

Направен е опис, приет от служител на администрацията от 

наша страна. Приложени са и дисковете. 
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В тази връзка предлагам да вземем решение да съхраним тази 

информация в касата при председателя, както досега сме 

постъпвали. 

Колеги, искам да допълня предложението, което направих. 

Освен да съхраним оригиналните дискове, да свалим информацията 

от тях, за да може да се работи с нея в по-достъпен режим – да се 

отвори папка в папката „ЕП/НС 2024“, където всъщност имаме и 

подпапка „гласуване извън страната“. Мисля, че там й е мястото, ако 

сте съгласни. Да се свали информацията и да се открие подпапка към 

„избори извън страната“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: В тази точка докладвам и писмо с вх. 

№ ЦИК-ЕП/НС-12-15-63/24.06.2024 г. Писмото е от господин          

Г. С., който споделя впечатленията си като член на секционна 

избирателна комисия извън страната за работата в комисията. Няма 

конкретни предложения – докладвам писмото за сведение. Това са 

моите доклади в тази точка. 

Бих искал да предложа да включим нова точка в дневния ред. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

господин Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, предлагам да включим точка 

относно предложение до президента на републиката за насрочване 

на частичен избор за кмет на кметство – кметството е Ново 

Железаре, община Хисаря, област Пловдив. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

предложения по дневния ред има ли? 
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Предлагам това да бъде точка шеста от дневния ред: Проект 

на решение относно предложение до президента на Република 

България за насрочване на частичен избор за кмет на кметство. 

Моля, режим на гласуване за допълване на дневния ред. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Ципов, заповядайте в Административни преписки. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви с вх. № ЦИК-

МИ-04-444/21.06.2024 г. писмо от ОД на МВР – Варна, отдел 

„Разследване“, където във връзка с водено досъдебно производство 

искат да им бъде предоставена информация за трите имена на 

председател, зам.-председател и секретар на секционна избирателна 

комисия, находяща се на територията на Район „Одесос“, град 

Варна, във връзка с проведените избори на 29 октомври 2023 г. 

В моя папка от днес има проект на писмо до ОИК – Варна, с 

копие до ОД на МВР – Варна, за да бъде предоставена исканата 

информация. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против 

– няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам ви с вх. № ЦИК-ЕП/НС-04-

1566/25.05.2024 г. получена преписка от Първо РУ на СДВР за това, 

че в изборния ден в секция под съответния номер, находяща се в 11 

ОУ „Свети Пимен Зографски“ гласоподавател е изнесъл отрязък от 

бюлетина и карта за гласуване на СУЕМГ. Училището е било 

посетено от полицейски служители, които са установили въпросното 
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лице, което е върнало самата бюлетина, била е пусната в 

избирателната кутия и лицето е било изпратено да подаде сигнал в 

Районната избирателна комисия – докладвам получената преписка за 

сведение. 

Докладвам ви в тази точка и вх. № ЦИК-НС-08-

276/20.06.2024 г. – постановление за прекратяване на образувано 

наказателно производство от Софийска районна прокуратура. В 

постановлението мотивите за прекратяване на наказателното 

производства са, че в крайна сметка не са събрани достатъчно 

доказателства за извършено престъпление. 

Предлагам постановлението да не бъде обжалвано. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка вх. № 

ЦИК-25-134/25.06.2024 г. се предлагат промени по бюджета на 

Централната избирателна комисия въз основа на одобрени за 

изплащане възнаграждения на общински избирателни комисии за 

заседания и дежурства на стойност 104 703,00 лв.  

В тази връзка предлагам да упълномощим председателя да 

извърши корекцията по бюджета на ЦИК, за което да уведомим 

министъра на финансите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 
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Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Докладна записка с вх. № ЦИК-25-

135/25.06.2024 г. за заявяване на лимит за месец юли заедно с 

месечно разпределение на средствата по бюджета на Централната 

избирателна комисия за 2024 г. Представена е и информация, която 

се прилага към ежемесечната заявка за лимит. 

Предлагам тази заявка за лимита да бъде изпратена на 

Министерството на финансите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Докладна записка с вх. № ЦИК-25-

131/20.06.2024 г. – въз основа на представени отчети по изпълнение 

на граждански договори с          М.           Д.   и        Н.             Б. се 

прави предложение за изплащане на възнагражденията по 

сключените договори № 15 и № 16 със срок на действие от 22 май до 

14 юни. 

Представени са контролни листове по двата граждански 

договора. 

Предлагам да одобрим изплащането на възнагражденията по 

тези договори и да одобрим разходите по изплащането на 

договорите, както е посочено в докладната записка и в контролните 

листове. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 
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Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, връщам на доклад докладна 

записка с вх. № ЦИК-25-101-1/19.06.2024 г. – трябваше да се изготви 

контролен лист по изпълнението на гражданските договори с 

външните сътрудници, с оглед на това, че съгласно списъка, одобрен 

от Централната избирателна комисия, от 128 души и сключени 

128 граждански договора, 127 сътрудници са извършили дейностите, 

възложени по съответния договор. В процеса на работа на 

Централната избирателна комисия не се е включил и не е изпълнил 

договорните си задължения един сътрудник по списъка, посочен в 

докладната записка. 

Предлагам с протоколно решение да приемем работата на 

сътрудниците, които подпомагаха дейността на Централната 

избирателна комисия в периода на произвеждане на изборите за 

членове на Европейски парламент от Република България и за 

народни представители на 9 юни, както и при приемането на 

сведение от районните избирателни комисии и други институции в 

изборния ден, включително и от секциите извън страната, в периода 

по приемане на протоколите от районните избирателни комисии, 

както и сканираните документи от секциите извън страната на 

изборите на 9 юни. 

Както казах, към докладната записка има представен 

контролен лист относно извършен предварителен финансов контрол. 

Предлагам да одобрим изплащането на възнагражденията на 

127 сътрудници по приложения списък и да одобрим разходите за 

изплащане на възнагражденията по тези граждански договори, както 

е посочено в контролния лист. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви за сведение 

писмо с вх. № МИ-19-466/25.06.2024 г. От Печатница Демакс ни 

уведомяват за това, че системата за одобряване на предпечатните 

образци е приведена в режим за втори тур. Общинските избирателни 

комисии, в които предстои втори тур на частичните и новите избори 

за кмет, а именно ОИК – Червен бряг, ОИК – Севлиево, ОИК – 

Макреш, ОИК – Самоков и ОИК – Хаджидимово, следва да одобрят 

предпечатните образци на бюлетините, за което във вътрешната 

мрежа има проект на писмо, адресирано до тези общински 

избирателни комисии, с указание съгласно Решение № 

2946/23.01.2024 г. на ЦИК, да одобрят предпечатните образци. 

Предлагам, след приемане на решението на ОИК, да укажем, 

че могат да публикуват образеца на бюлетината на интернет 

страницата на ОИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: С вх. № ЦИК-ЕП/НС-10-15-

65/24.06.2024 г. сме получили писмо от РИК – Стара Загора. 

Приложено ни изпращат пет комплекта симкарти, предоставени от 

общините, след приключване на изборите на 9 юни 2024 г. 

Докладвам ви го за сведение и предоставяне за приобщаване към 

материалите от РИК – Стара Загора. 
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Във връзка с наше писмо, което изпратихме до ЕВРО 

ИМПЕКС ЕООД, със запитване могат ли да поемат унищожаването 

на ролки със специализирана хартия, сме получили писмо с вх. № 

ЦИК-15-211-1/24.06.2024 г. Видно от писмото, имат готовност да 

получат мострите, за да може да извършат преценка и да изразят 

становище по поставения въпрос. 

Предлагам да възложим на администрацията да предоставят 

един брой ролка със специализирана хартия, за да може да извършат 

съответната преценка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за сведение във вътрешната 

мрежа има папка „справка СИК-25 лв.“ В тази папка има 

информация за изпратени до 23 юни писма със списъци на 

секционни избирателни комисии, друга папка с изпратени на 

24 юни, една отделна папка с информация за броя секции по 

утвърдените и изпратени справки, една справка в табличен вид – 

ексел формат, за извършени проверки. Аналогично на проверката, 

която ни беше предоставена на 20 и ние я одобрихме и изпратихме, 

тя е допълнена с нова информация въз основа на извършените 

проверки – за работно обсъждане, както и една папка за одобрение, 

която също трябва да обсъдим на работна група. 

Колеги, за сведение само ви докладвам, че получаваме 

информация от общините за заявени тиражи за втория тур в 

изборите за кметове на 30 юни. 

За сведение ви докладвам и писмо с вх. № ЦИК-ЧМИ-11-

78/24.06.2024 г. ОИК – Панагюрище, са ни изпратили сканиран 
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екземпляр от сгрешен протокол. Протоколът от ОИК беше 

представен вчера в Централната избирателна комисия. 

За сведение ви докладвам вх. № МИ-11-453/23.06.2024 г. От 

ОИК – Борован, ни уведомяват, че издадените удостоверения за 

кандидатите за общински съветници, са с друг номер, но тъй като 

съдържанието, както уточнихме, на удостоверенията съответства на 

произведените избори и в този смисъл не се налагаше да бъдат 

издадени нови удостоверения – докладвам ви го за сведение. 

За сведение ви докладвам и вх. № ЦИК-ЕП/НС-05-15-02-

1/24.06.2024 г. от областна администрация Русе за извършено 

приемане и предаване на документите от РИК – Русе, за съхранение 

в областната администрация. 

Писмо от ръководителя на одитния екип с вх. № ЦИК-21-182-

8/21.06.2024 г. Изискват информация в срок до 25 юни. Малко по-

късно трябва да бъде готова цялата справка за предоставяне на 

одитния екип, както и писмо с вх. № ЦИК-21-182-7/21.06.2024 г., в 

срок до 26 юни – информация, която следва да бъде подготвена и 

предоставена. 

За сведение вх. № ЦИК-ЧМИ-18-70/21.06.2024 г. във връзка с 

възнаграждения на секционните избирателни комисии. 

Всички писма, които сме получили във връзка с частичните и 

новите избори на 2 юни, също остават за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Войнов, 

заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, във връзка с втория тур 

на новите и частичните избори на 30 юни предлагам да изпратим 

писмо до „Сиела Норма“ АД, с което да ги уведомим за 

избирателните секции с машинно гласуване, в които ще има втори 

тур, да им изпратим кандидатските листи и да им предадем 

смарткартите и флашпаметите. 

Проектът на писмо е в моя папка с проектен номер 10711. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, във връзка с 

произведените нови и частични избори на 23 юни тази година 

предлагам да изпратим писмо до „Информационно обслужване“ АД, 

с което да ги уведомим, че следва да публикуват резултатите на 

интернет страницата на Централната избирателна комисия и на 

интернет страницата на съответните ОИК. Проектът на писмо е в 

моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, връщам на доклад 

заявлението по ЗДОИ с вх. № ЕП/НС-21-1354. Подготвен е проект 

на отговор, който е в моята папка, с проектен номер 10670. 

Предлагам, ако няма забележки, да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта с проектен номер 10670. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – 1 (Ерхан Чаушев). 
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Колеги, връщам на доклад преписка с вх. № ЦИК-ЕП/НС-15-

14-99, докладвана на 20 юни в заседание на Централната 

избирателна комисия. 

Това е предоставената от „Информационно обслужване“ АД 

преписка във връзка с изпълнение на Договор № 17 – анализ на 

машинното гласуване. Тогава взехме решение, с което съм 

упълномощена да подпиша приемо-предавателния протокол. Той е 

подписан на същата дата, но не сме взели решение относно 

съхраняването на оригинала на приемо-предавателния протокол с 

техническия носител. 

Предлагам ви с протоколно решение да определим да се 

съхранява тази преписка в касата на Централната избирателна 

комисия, като информацията от техническия носител бъде извлечена 

в цялост и предоставена за обсъждане в работна група. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Следващият ми доклад, колеги, е с вх. № ЦИК-МИ-15-

465/25.06.2024 г. Докладвам ви приемо-предавателен протокол от 

24 юни 2024 г., с който Централната избирателна комисия предаде 

на „Информационно обслужване“ АД 180 броя флашпамети, 

предназначени за ЦИК от машинното гласуване в новите и частични 

избори на 23 юни 2024 г. за извличане на данните и публикуване на 

интернет страницата на ЦИК. 

В протокола са описани по общински избирателни комисии 

броят на флашпаметите – докладвам го за сведение. 

Приемо-предавателният протокол да се приложи към 

договора за компютърната обработка на резултатите от гласуването 

в частични и нови избори, а в деловодството да се предостави копие. 
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Докладвам за сведение и с резолюция ще насоча към 

администрацията по какъв ред да се съхранява този протокол. 

Следващ докладчик в Административни преписки – госпожа 

Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

ЦИК-ЕП/НС-08-1542/20.06.2024 г. от Софийска градска 

прокуратура, Следствен отдел, с което ни питат за информация 

относно посочено в писмото лице, дали е избрано за народен 

представител в Петдесетото народно събрание, или за депутат в 

Европейския парламент. 

След извършена справка от съответното звено в 

администрацията, е подготвен отговор с проектен номер 10699 в моя 

папка, с което отговаряме, че посоченото лице не е избрано за член 

на Европейски парламенти или за народен представител. 

Моля да гласуваме изпращането на този отговор до Софийска 

градска прокуратура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Следващият ми доклад е по получен 

вх. № ЦИК-МИ-08-458 от вчерашна дата – постановление за отказ да 

се образува наказателно производство от Районна прокуратура – 

Пазарджик, в което е посочено, че за посоченото лице в 

постановлението не са налице достатъчно данни за извършено 

престъпление при гласуването на общите местни избори на 

29 октомври 2023 г. Посочени са обстоятелствата по гласуването на 

лицето в първия тур и негласуването му във втория тур. 
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Предвид изложеното, предлагам да не бъде обжалвано 

постановлението, с което се отказва да се образува наказателно 

производство. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Последният ми доклад в тази точка е 

във връзка с постъпил Добавък № 4 към застрахователната полица 

на устройствата за машинно гласуване, който се отнася до 180-те 

машини, които бяха изпратени за гласуване в секциите, в които се 

произведоха нови и частични избори – за сведение. Ще бъдат 

предоставени на администрацията за класиране по документацията 

на договора. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стойчева, 

заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-11-80-

4/24.06.2024 г. е постъпило уведомително писмо от ОИК – Лесичово, 

в изпълнение на Решение № 2901-МИ на Централната избирателна 

комисия относно предсрочно прекратяване пълномощията на 

общински съветник и обявяването на следващия за избран – за 

сведение на ЦИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Георгиев, 

заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Представям две писма от авторите 

им, написани като жалби, но ги докладвам в тази точка. 

Първото е с вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-1554/23.06.2024 г., има и 

последващо писмо няколко минути по-късно по електронната поща 

изпратено. Предлагам писмото с този входящ номер за запознаване 
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от госпожата, която твърди, че има направена проверка на вота, но 

текстът на писмото прилича на текст, който е от съобщение при 

правене на проверки за други случаи, а и няма как на 19 юни да се 

проверява вот, ако става въпрос за гласуване, разбира се, на избори. 

Предлагам това писмо да остане за запознаване засега и ако 

Комисията прецени, по-късно ще трябва да изпратим отговор, но 

засега не предлагам такъв. 

Следващото писмо, което докладвам за запознаване, е с вх. № 

ЦИК-ЕП/НС-12-1561/24.06.2024 г. Писмото е озаглавено „жалба“ от 

член на секционна избирателна комисия на територията на 

23 Изборен район. Относително кратко в писмото е разказана 

съществената част от дейността на комисията. 

Предлагам писмото да остане за сведение, но също така и да 

бъде отнесено към сигналите, свързани с неотчитане на гласове, тъй 

като в тази секция, след като е разказано, че след смяна на хартията 

със следваща ролка, комисията е изгубила възможността да 

продължи да работи с машината. 

От справката, която извърших за тази конкретна секционна 

избирателна комисия, няма данни, а има констативни протоколи за 

мястото на файловете от машината. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Баханов, 

заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: С вх. № МИ-11-80-6/24.06.2024 г. до 

Централната избирателна комисия и до председателя на общински 

съвет Нови пазар – уведомление от ОИК – Нови пазар, ни 

уведомяват, че в изпълнение на законоустановените правомощия 

при съблюдаване на установената от ЦИК практика, ни изпращат за 

сведение копие от Решение № 146 от 18 юни 2024 г. на ОИК – Нови 

пазар, относно прекратяване пълномощията на общински съветник 

поради избирането му като народен представител в Петдесетото 

народно събрание и обявяване на следващия в листата на коалиция 

от партии „Продължаваме промяната – Демократична България“, за 

избран. Докладвам тази преписка за сведение.  
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Към тази преписка имаме и искане за изплащане на 

възнаграждения, което насочвам към счетоводството за изготвяне на 

контролен лист и счетоводна справка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, прекъсвам 

заседанието на Централната избирателна комисия. 

Ще продължим в 14,00 ч. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия – десет членове 

сме в залата, имаме кворум. 

 

Продължаваме с точка втора: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

вх. № ЦИК-ЕП/НС-09-953-5/21.06.2024 г. Това е решение под номер 

7719 от 20.06.2024 г. на Върховен административен съд, 

постановено по адм. дело № 6225/2024 г., с което решение е 

отменено Решение № 3403-ЕП/НС от 3 юни на Централната 

избирателна комисия и преписката е върната за ново произнасяне. 

С решението си Централната избирателна комисия е оставила 

без разглеждане жалба на        М.      И., кандидат за член на 

Европейския парламент от партия „Възраждане“ срещу Решение № 

177-ЕП/НС от 1 юни на Районна избирателна комисия – Бургас. 

Районната избирателна комисия в своето решение е оставила 

без уважение подаден сигнал от    М.         И., който е бил за 

нарушение по чл. 161, ал. 1 от Изборния кодекс, от председателя на 

общинския съвет Сунгурларе. 

В свои становища, припомням това, което Централната 

избирателна комисия записа в мотивната част и на решението, 

обжалвано пред Върховен административен съд, публикува свои 
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становища на интернет страницата си, Централната избирателна 

комисия е давала отговор на въпроса: задължен ли е и кога 

председателя на Общинския съвет, регистриран като кандидат, да 

ползва отпуск. 

В тази връзка, след повторното разглеждане на жалбата, 

както ни задължава Върховният административен съд, предлагам на 

Централната избирателна комисия да  

„РЕШИ: 

Потвърждава Решение № 177-ЕП/НС от 1 юни 2024 г. на 

Районна избирателна комисия – Бургас, с което районната 

избирателна комисия е оставила без уважение сигнал от Мариан 

Иванов, кандидат за член на Европейския парламент, за нарушение 

по чл. 161, ал. 1 от Изборния кодекс от председателя на Общински 

съвет Сунгурларе.“ 

Моля да погледнете проекта на решение в моя папка и ако 

нямате възражения, да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по това предложение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3499-ЕП/НС/25.06.2024 г. 

 

Преминаваме към точка пета: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ПРОМЕНИ В 

СЪСТАВИ НА ОИК. 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви проектен номер 

5176 в моя папка от днес – проект на решение, относно временна 

замяна на членове на ОИК – Столична. 
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В Централната избирателна комисия е постъпило 

предложение с вх. № ЦИК-МИ-09-456/24.06.2024 г. от Даниела 

Райчева – упълномощен представител на коалиция ГЕРБ-СДС, за 

временна замяна на членове на ОИК – Столична.  

Предлага се временна замяна на членове на ОИК за периода 

от 25.06.2024 г. до 22.08.2024 г. На мястото на Надя Асенова 

Ангелова-Цекова, член на ОИК – Столична, да бъде назначен 

Мариян Живков Живков и на мястото на Соня Боянова Василева, 

член на ОИК – Столична, да бъде назначена Цвета Ангелова Точева 

за горепосочения период. 

Към предложението са приложени: заявления от Надя 

Асенова Ангелова-Цекова и Соня Боянова Василева за временната 

им замяна за посочения период и декларации по Изборния кодекс и 

копия от дипломите за завършено висше образование на Мариян 

Живков Живков и Цвета Ангелова Точева, както и пълномощно. 

На съответните основания от Изборния кодекс ви предлагам 

следното 

„РЕШЕНИЕ: 

Назначава за член на ОИК – Столична, Мириян Живков 

Живков със съответното ЕГН за времето от 25 юни до 22 август 2024 

г. включително на мястото на Надя Асенова Ангелова-Цеково. 

Назначава за член на ОИК – Столична, Цвета Ангелова 

Точева със съответното ЕГН за времето от 25 юни до 22 август 

включително на мястото на Соня Боянова Василева. 

На назначените членове на ОИК – Столична, да се издадат 

удостоверения.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 
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Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3500-МИ/25.06.2024 г. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № ЦИК-МИ-09-455-

1/24.06.2024 г. от упълномощения представител на партия „Има 

такъв народ“ е постъпило предложение за промяна в състава на ОИК 

– Столична, като се предлага на мястото на Илиана Николаева 

Маринова, член на ОИК, да бъде назначен Цветелин Минчев 

Хорозов. 

Приложени са всички изискуеми документи, поради което и 

на посочените в проекта на решения правни основания, предлагам да 

вземем решение, с което Централната избирателна комисия 

освобождава като член на ОИК – Столична, Илиана Николаева 

Маринова и анулира издаденото й удостоверение. 

Назначава за член на ОИК – Столична, Цветелин Минчев 

Хорозов. 

На назначения член да се издаде удостоверение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

Решението е № 3501-МИ/25.06.2024 г. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, следващият проект на 

решение е относно промяна в състава на ОИК – Асеновград, област 

Пловдив, като с вх. № ЦИК-МИ-09-431-1/25.06.2024 г. е постъпило 

предложение от упълномощения представител на коалиция „БСП за 

България“ за промяна в състава на ОИК, като на мястото на подалия 

заявление за освобождаване секретар на комисията Ваня 
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Костадинова Костадинова, се предлага да бъде назначен Добромир 

Запрянов Кузманов. 

Приложени са необходимите документи, поради което и на 

основание посочените в проекта на решение правни основания, 

предлагам Централната избирателна комисия да приеме решение, с 

което освобождава като секретар на ОИК – Асеновград, област 

Пловдив Ваня Костадинова Костадинова и анулира издаденото й 

удостоверение. 

Назначава за секретар на ОИК – Асеновград, област Пловдив 

Добромир Запрянов Кузманов. 

На назначения секретар на ОИК да се издаде удостоверение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3502-МИ/25.06.2024 г. 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Постъпило е заявление за 

прекратяване пълномощията на председателя на ОИК – Бобошево, с 

вх. № ЦИК-МИ-11-460/24.06.2024 г. от Веска Милчова Костадинова-

Михалчева, досегашен председател на ОИК – Бобошево. 

Предлагам Централната избирателна комисия да освободи 

като председател на ОИК – Бобошево, област Кюстендил, Веска 

Костадинова-Михалчева. 

Проектът на решение е с проектен номер 5179-МИ в папката 

с мои инициали. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3503-МИ/25.06.2024 г. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Предлагам и писмо до 

представляващия коалицията във връзка с току-що взетото решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, в папката ми е проект на 

решение, с което е извършваме промяна в ОИК – Павел баня, тъй 

като е постъпило заявление, с което зам.-председателят на ОИК – 

госпожа Радева, ни моли да бъде освободена като зам.-председател 

поради настъпила несъвместимост по чл. 66, ал. 1 т. 4 от Изборния 

кодекс. 

Предвид обстоятелството, че е налице и оригиналът на 

изпратеното по имейл преди това заявление, моля госпожа         М.         

Р.   да бъде освободена, считано от 21 юни тази година. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3504-МИ/25.06.2024 г. 
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ЕЛКА СТОЯНОВА: Моля да изпратим писмо до 

парламентарно представената партия, която я е предложила, да 

предложат друго лице на нейно място, тъй като сме прекратили 

пълномощията й. Писмото е с проектен номер 10698. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, с вх. № ЦИК-МИ-09-

464/24.06.2024 г. е постъпило предложение от упълномощен 

представител на коалиция „Продължаваме промяната – 

Демократична България“, за промяна в ОИК – Варна. 

Предлага се на мястото на Емил Миленов Ефендулов – член 

на ОИК, да бъде назначена Иринка Павлова Христова. 

Към предложението са приложени изискуемите документи –  

заявление от Емил Миленов Ефендулов за освобождаването, както и 

декларация по чл. 66 от Изборния кодекс, копие от дипломата за 

завършено висше образование на Иринка Христова и пълномощно 

на подалия предложението. 

Предвид изложеното и на посочените основания в проекта на 

решения с номер 5180 в моя папка от днешна дата предлагам 

Централната избирателна комисия да вземе решение, с което 

освобождава като член на ОИК - Варна, Емил Миленов Ефендулов с 

посочено ЕГН и анулира издаденото му удостоверение. 

Назначава за член на ОИК – Варна, Иринка Павлова 

Христова с посочено ЕГН. 

На назначения член на ОИК да се издаде удостоверение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3505-МИ/25.06.2024 г. 

 

Продължаваме с точка четвърта: 

ИСКАНЕ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА ОИК. 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, с вх. № ЦИК-МИ-27-

52/10.06.2024 г. е постъпило искане от ОИК – Куклен, да бъдат 

изплатени възнаграждения на членовете на ОИК – Куклен, за 

проведено заседание на 6 юни 2024 г. 

Приложен е протокол от проведеното заседание, на което са 

присъствали 10 от 11 членове.  

В дневния ред е констатирано прекратяване мандата на един 

от членовете на Общинския съвет и за негов заместник е избран 

друго лице. 

Предлагам да одобрим изплащането на сумата в размер на 

485,00 лв. без ДДС и 645,05 лв. с осигурителните вноски. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Димитров, заповядайте в трета точка: Медийни 

пакети. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря. Колеги, с вх. № ЦИК-

ЕП-18-8/3 е постъпило искане от медийния доставчик Телевизия 
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„Евроком“ за изплащане на възнаграждение за медийна услуга на 

стойност 18 543,60 лв. по изпълнение на договор с ПП ВЕЛИЧИЕ. 

Представена е оригинална фактура, контролен лист, приемо-

предавателен протокол, както и документи, доказващи изпълнението 

на договора. 

Предлагам да одобрим изплащането на исканата сума в 

размер на 18 543,60 лв. с ДДС. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП-18-83/3 е 

постъпило искане от Телевизия „Евроком“ за изплащане на 

възнаграждение за медийна услуга на стойност 2760,00 лв. по 

договор с Инициативния комитет за издигане на независим кандидат 

К. И. 

Представени са всички документи, удостоверяващи 

изпълнението на договора и контролен лист. 

Предлагам да одобрим изплащането на сумата в размер на 

2 760,00 лв. с ДДС. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП-18-119/3 е 

поредното искане от Телевизия „Евроком“ по договор, сключен с 

ПП „Български национален съюз „Нова демокрация“. 
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Стойността на искането е 39 957,60 лв. Представени са 

приемо-предавателен протокол, оригинална фактура, контролен 

лист, сертификати. 

Предлагам да одобрим изплащането на постъпилата фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП-18-134/ от 

14.06.2024 г. е постъпило искане за изплащане на фактура по 

договор, сключен между Телевизия „Евроком“ и коалиция 

„Солидарна България“. 

Стойността на услугата е 5520,00 лв. с ДДС. Приложени са 

документите, включително оригинална фактура, контролен лист, 

сертификат, приемо-предавателен протокол. 

Предлагам да одобрим изплащането на постъпилата фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП-18-141/4 е 

постъпило искане от медийния доставчик Телевизия „Евроком“ за 

изплащане на възнаграждение за медийна услуга на стойност 

11 940,00 лв. с ДДС по договор на доставчика, сключен с коалиция 

от партии „ГРАЖДАНСКИ БЛОК“. 

Налични са всички необходими документи, които 

удостоверяват изпълнението на услугата. 
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Предлагам да одобрим изплащането на постъпилата фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Следващото искане е с вх. № ЦИК-

ЕП-18-138/3 от 14.06.2024 г. от медийния доставчик Телевизия 

„Евроком“ за изплащане на медийна услуга на стойност 

11 940, 00 лв. по договор, сключен от медийния доставчик и ПП 

„ЕДИНЕНИЕ“. 

Приложени са необходимите документи, включително 

контролен лист, приемо-предавателен протокол и материални 

носители, доказващи изпълнение на услугата. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, с вх. № ЦИК-ЕП-18-106 е 

постъпило искане от медийния доставчик Телевизия „Евроком“ за 

изплащане на фактура на стойност 20 277,60 лв. по договор между 

медийния доставчик и ПП „Българско национално обединение“. 

Налични са всички необходими документи. Имаме контролен 

лист. 

Предлагам да гласуваме изплащането на тази фактура. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП-18-115 е 

постъпило искане от медийния доставчик Телевизия „Евроком“ за 

изплащане на медийна услуга на стойност 39 993,60 лв. по договор с 

ПП „ПРЯКА ДЕМОКРАЦИЯ“. 

Налични са изискуемите документи, включително и 

контролен лист, както и диск с мониторинг, сертификати, приемо-

предавателен протокол. 

Предлагам да одобрим изплащането на представената 

фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-НС-18-106/4 е 

постъпило искане от Телевизия „Евроком“ за изплащане на фактура 

на стойност 9 624,00 лв. с ДДС, с което ще бъде заплатена 

медийната услуга по договора, сключен с ПП „Българско 

национално обединение“. Имаме необходимите документи. 

Предлагам да одобрим изплащането на представената 

фактура. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП-132/3 от 

18.06.2024 г. е постъпило искане от Телевизия „Евроком“ за 

изплащане на фактура на стойност 8 220,00 лв. за медийни услуги по 

договор с ПП „ЗА ВЕЛИКА БЪЛГАРИЯ“. 

Имаме приемо-предавателен протокол, сертификат, диск с 

мониторинг, както и оригинална фактура, придружена с контролен 

лист. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП-18-163/3 е 

постъпило искане от медийния доставчик Телевизия „Евроком“ за 

изплащане на фактура на стойност 26 304,00 лв. за изпълнение на 

договор, сключен с ПП „МОРАЛ, ЕДИНСТВО, ЧЕСТ“. 

Представени са приемо-предавателен протокол, диск с 

мониторинг на предаванията, сертификат, фактура, както и 

контролен лист към нея. 

Предлагам да одобрим изплащането на представената 

фактура. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП-18-158/ от 

17.06.2024 г. е постъпило искане от медийния доставчик Телевизия 

„Евроком“ за изплащане на фактура за медийна услуга на стойност 

1 920,00 лв. с ДДС по договор, сключен с ПП „Ние идваме“. 

Към фактурата са приложени приемо-предавателен протокол, 

диск с мониторинг, сертификат, оригинална фактура, както и 

контролен лист към нея. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП-18-161/3 е 

постъпило искане от медийния доставчик Телевизия „Евроком“ за 

изплащане на фактура на стойност 1 320,00 лв. с ДДС по договор за 

медийна услуга, сключен с ПП „ЗА ВЕЛИКА БЪЛГАРИЯ“. 

Имаме приемо-предавателен протокол, диск с мониторинг,  

сертификат, оригинална фактура, както и контролен лист към тази 

фактура. 

Предлагам да одобрим изплащането на фактурата. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

 

Господин Томов, заповядайте в точка шеста: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРЕДЛОЖЕНИЕ ДО 

ПРЕЗИДЕНТА НА РЕПУБЛИКА БЪЛГАРИЯ ЗА НАСРОЧВАНЕ 

НА ЧАСТИЧЕН ИЗБОР ЗА КМЕТ НА КМЕТСТВО НОВО 

ЖЕЛЕЗАРЕ, ОБЩИНА ХИСАРЯ, ОБЛАСТ ПЛОВДИВ. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

ЦИК-МИ-11-459 от ОИК – Хисаря. С това писмо Общинската 

избирателна комисия ни уведомява, че е взела решение за 

предсрочно прекратяване пълномощията на починалия кмет на 

кметство в село Ново Железаре, избран на последните местни 

избори. 

Взели са Решение № 175-МИ за предсрочно прекратяване на 

пълномощията и са изпратили всички необходими документи към 

Централната избирателна комисия. 

В тази връзка предлагам да обсъдим и евентуално да приемем 

проект на решение, с проектен номер 5177 относно предложение до 

президента на републиката за насрочване на частичен избор за кмет 

на кметство Ново Железаре, община Хисаря. 

Описани са документите, приложени в писмото на ОИК – 

Хисаря. Извършена е справка за броя на населението по постоянен 

адрес на село Ново Железаре от електронната страница на ГД ГРАО 

към 15 юни това са 168 души с постоянен адрес, от което следва, че 

там следва да се произведе частичен избор за кмет на кметство. 
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Предлагам да решим, че след като разгледа представените 

документи, Централната избирателна комисия приема, че ОИК – 

Хисаря, област Пловдив е представила необходимите документи 

съгласно чл. 463, ал. 1 и ал. 3 от Изборния кодекс. 

Предвид изложеното и на основание чл. 463, ал. 4 да  вземем 

решение, с което да предложим на президента на републиката да 

насрочи частичен избор за кмет на кметство Ново Железаре, община 

Хисаря, област Пловдив. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

Решението е № 3506-МИ/25.06.2024 г. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, предлагам да изпратим писмо 

до президента на републиката с проектен номер 10712 във 

вътрешната мрежа, в папка с мои инициали. 

Моля да го погледнете и ако няма бележки, да го гласуваме 

също. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля 

режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

Колеги, продължаваме с доклади в точка едно. 

Госпожо Солакова, заповядайте в точка едно. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, връщам на доклад преписка 

от ръководителя на одитния екип с вх. № ЦИК-21-182-
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8/21.06.2024 г. и вх. № ЦИК-21-182-7/21.06.2024 г. в срок до 25 и 

съответно 26 юни да предоставим документи за целите на одита, 

който се извършва на годишния финансов отчет за 2023 г. 

Предлагам да гласуваме две писма, с които да предоставим 

информация на одитния екип от Сметната палата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Докладвам ви писмо с вх. № ЦК-

ЕП/НС-17-1353-1/21.06.2024 г. от Държавна агенция „Национална 

сигурност“. Препращат ни писмо от         Т.        Т. Писмото до нас е 

с копие до него, по повод подаден сигнал от господин Т. за едно 

лице, че вероятно не е извършена проверка при назначаването му 

като член на секционна избирателна комисия. 

В сигнала от 11 юни господин Т. твърди, че лицето е 

подписало протокола. Аз отворих протокола на секционната 

избирателна комисия, в която е била назначена     Р.             Б., но с 

Решение № 231-ЕП/НС от 8 юни лицето е заменено с Мария 

Сотирис Николова и последната е подписала протоколите от 

произведените избори на 9 юни тази година. Докладвам цялото 

писмо за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, в тази 

точка ще ви предложа да отворите „работната папка“. Във връзка с 

работното обсъждане във вчерашния ден – таблицата, която виждате 

във финален вариант, да я одобрим съобразно обсъжданията, които 

вчера направихме, за да може да се възложи на администрацията да 

подготвят цялата преписка с всички необходими документи, за да 

може да се вземе решение от Централната избирателна комисия 
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съобразно предложението, което разгледахме, както казах в 

началото, във вчерашния ден. 

Колеги, моля за вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

Прекъсвам заседанието за 10 минути. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия – единадесет 

членове сме в залата, имаме кворум. 

Госпожо Солакова, заповядайте в точка едно. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, на работна група е обсъдено 

предложението в папка „справка СИК“, подпапка „за одобрение“.  

Предлагам с протоколно решение да одобрим изпращането 

до общините на списъци на секции съгласно справката, изготвена на 

25 юни към 14,20 ч.  

Заедно с това предлагам да одобрим изпращането на отделно 

писмо въз основа на извършена проверка от община Горна 

Оряховица на секциите, които са на отделен файл. 

Предлагам да одобрим изпращането на писмо до община 

Костинброд в отговор на тяхното писмо, с което ни уведомяват за 

изплатени възнаграждения по Решение № 3438 от 7 юни на 

Централната избирателна комисия – писмото с вх. № ЦИК-ЕП/НС-

06-1545 от 21 юни. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Госпожо Стойчева, заповядайте в точка пета. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-17-

467/25.06.2024 г. е постъпило заявление от Георги Константинов 

Димитров, член на ОИК – Столична, с което същият заявява, че е в 

обективна невъзможност да изпълнява задълженията си като член на 

ОИК, поради което моли да бъде освободен. 

В тази връзка в папка с моите инициали е подготвен проект 

на решение, с което предлага на Централната избирателна комисия 

въз основа на подаденото заявление да приеме решение, с което 

освобождава като член на ОИК – Столична, Георги Константинов 

Димитров, с посочено в проекта на решение ЕГН и да анулира 

издаденото му удостоверение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 2 (Ерхан Чаушев, 

Севинч Солакова). 

Решението е № 3507-МИ/25.06.2024 г. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, моля във връзка с току-що 

приетото решение да изпратим писмо до председателя и 

представляващ партия ДПС Джевдет Чакъров и председателя, 

представляващ партия ДПС Делян Пеевски, с което да ги уведомим 

за приетото решение и да изискаме в най-кратък срок да бъде 

направено предложение за попълване състава на ОИК – Столична. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 2 (Ерхан Чаушев, 

Севинч Солакова). 

Колеги, връщаме се в точка едно от дневния ред. 

Заповядайте, госпожо Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, моля да погледнете 

проектен номер 10695 – отговор на писмо с вх. № ЦИК-НС-04-

274/19.06.2024 г. до ОД на МВР – Кюстендил, РУ – Дупница, с което 

изискват от нас информация относно сигнал, който избирателят 

подава, че не е допусната да гласува на проведените на 9 юни 

избори. 

Моля да се запознаете с проекта на писмо и ако нямате други 

предложения, да го подложим на гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Последният ми доклад е вх. № ЦИК-

ЕП/НС-10-1567 от днешна дата.  

В Централната избирателна комисия е дошла преписка от 

РИК – Благоевград, във връзка с издадени актове за установяване на 

административни нарушения.  

Преписката ни е изпратена за продължаване на действията по 

административнонаказателните преписки – докладвам за сведение и 

запознаване. Ще бъде насочена към звено „Правна дейност“ за 
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процедиране по-нататък по административнонаказателните 

преписки. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, поради 

изчерпване на дневния ред закривам заседанието на Централната 

избирателна комисия. 

Насрочвам следващото за четвъртък, 27 юни 2024 г., от 

10,30 ч. Благодаря ви. 

 

(Закрито в 15,28 ч.) 

 

 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 
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